

23 May 2022

SINGAPORE DISABILITY SPORTS COUNCIL (SDSC) **Inaugural Charity Golf 2022**

Thursday, 4 August 2022 | SICC Island Course

Enrich the lives of Persons with Disabilities

In the last 50 years, the Singapore Disability Sports Council (SDSC) has relentlessly pursued its mission to help persons with disabilities to participate in sports and improve their lives. Started by 10 social service organisations, SDSC has now grown to a network of 27 organisations promoting sport for persons with disabilities. Programmes are run daily by SDSC and its members, to help individuals with physical, sensory and intellectual disabilities enjoy, learn, train and excel in sport.

Our efforts have not only enriched the lives of thousands of persons with disabilities in Singapore, SDSC has also contributed to producing world champions, such as five-time Paralympic gold medallist Yip Pin Xiu and Nur Syahidah Alim, Singapore's first world archery champion, etc.



SDSC aims to engage even more persons with disabilities to participate in sport to lead an active and healthy lifestyle. As there are more costs associated with disability sports, due to specialised transport, coaches and equipment, SDSC needs to raise even more funds to support our beneficiaries.

The SDSC Charity Golf will be held on Thursday, 4 August 2022 at the Singapore Island Country Club, Island Course. We appeal to your generosity to support this event through cash donations or through your participation in the golf event. We hope to raise at least \$300,000, which will go directly to support SDSC's programmes. As the SDSC is an Institution of Public Character, your donation will qualify for a 250% tax deduction.

We look forward to your support. Thank you very much for your generosity and kindness.



Jimmy Koh
SDSC Charity Golf 2022 Co-chairman



Ho Cheng Kwee
SDSC Charity Golf 2022 Co-Chairman

2022年5月23日

支持新加坡残障体育理事会首届慈善高尔夫球赛 - 助残障人士经体育转换人生

将近50年来，新加坡残障体育理事会（SDSC）一直坚持不懈地为残障人士服务。SDSC由10个社会组织发起，现已成长为促进残障人士体育发展的27个组织网络。每年，不论是体障，智障，听障或视障，都有数百位人士通过SDSC的努力，获得参与运动的机会。有些甚至能参与专业训练，并通过选拔成为国家队队员。这些难能可贵的机会让不少参与者，发掘前所未有的潜力，也提升了他们的自信心。SDSC在此领域的奉献不仅帮助许多残障人士改变了人生，当中也造就了一些受大众景仰的残障运动员。其中就包括首座“激励人心总统奖”以及五枚残奥金牌获得者叶品秀和新加坡第一位射箭冠军 Nur Syahidah Alim。他们的故事不仅提高了社会对残障体育赛事的关注，同时也鼓励了更多残障人士参与体育运动。



这就是SDSC为之努力的目标——让更多的残障人士参与体育活动，从而帮助他们拥有积极和健康的生活方式。然而，随着更加专业化的训练人员、训练设施以及运营成本增加，SDSC需要募集更多资金去支持我们的参与者。

因此，我们的首届慈善高尔夫球赛将于八月四号周四在Singapore Island Country Club, Island Course举行。我们衷心希望您来到活动现场或通过慷慨的现金捐赠来支持这次的募捐活动。我们希望能筹集至少三十万新加坡元，这些资金将全部用于支持SDSC的各项活动。由于SDSC的活动与服务相当广泛，你的捐款不仅可以帮助从未有机会尝试运动的残障人士，也可以帮助那些不断挑战自我的残障运动员。您的支持，意义重大。你的捐款将享有价值相对于250%的免税特权。政府与新加坡赛马博彩管理局也将皆因你的捐款，提供1对1的配对捐款，让你扩大捐款的影响力。

希望我们能在慈善球赛现场会面。感恩。



Jimmy Koh

SDSC 2022 慈善高尔夫球赛联合主席



Ho Cheng Kwee

SDSC 2022 慈善高尔夫球赛联合主席